
Regionomie
Groeien met de kracht van verbinding

Samen werken aan een economie van geluk, gezondheid en geld

Geachte Raadsleden en Wethouders,

Met veel plezier heeft de regionomie ingesproken op 16 mei 2017 tijdens de politieke markt. Het onderwerp was 
‘Giethoorn leert van het “succes” van Venetië, Barcelona, Amsterdam en Roermond’. Via de bijlage ontvangt u de op 
de avond uitgedeelde nota digitaal.



Ik sta hier als de vertegenwoordiger van de regionomie. De regionomie staat voor samen werken aan een economie 
van geluk, gezondheid en geld. Er zijn sinds drie jaar meer dan 150 Regionomen actief in de regio, verdeeld over vijf 
expeditieteams. Zij werken aan ongeveer 40 projecten. De regionomie is een Initiatief van de Rabobank Meppel-
Staphorst-Steenwijkerland.

Mijn naam is Anton Hassing en ik ben onder andere actief als duo-expeditieleider van het expeditieteam Recreatie, 
Kerngroep lid van Vitaal Giethoorn, Bestuurslid van het Nationaal Park - de Dorpsbelangen van de Wieden; dit laatste 
sinds vandaag.

Het expeditieteam Recreatie ervaart veel energie onder de stakeholders in het gebied Giethoorn Weerribben-Wieden. 
Zij hebben veelal mooie plannen om het gebied verder te verstevigen en zij boeken ook resultaat. Waar wij kunnen, 
helpen we ze natuurlijk een stap verder op weg naar hun doel.

De volgende constateringen zijn de reden voor ons om hier in te spreken. 
• Internationalisering van het toerisme;
• Toeristengroei van de afgelopen 30 maanden in Giethoorn;
• Sociale media en de wereld hebben Giethoorn ontdekt, Places to see be fore you die!? Daar staat Giethoorn bij; en 

vaak hoog in de ranking. 

Of het gaat gebeuren kunnen we niet met zekerheid voorspellen, maar zijn wij er klaar voor als het bezoekersaantal in 
Giethoorn zich op de korte termijn verdubbelt. Het zou zomaar kunnen gebeuren! Zie Amsterdam en Roermond. Het 
succes van de marketing in deze plaatsen baart de bewoners daar grote zorgen, of de bewoners zijn er inmiddels 
vertrokken. Zou dat ook met ons mooie Giethoorn kunnen gebeuren? Kortom, laat Giethoorn leren van de toeristische 
ontwikkelingen van Venetië, Barcelona, Amsterdam en Roermond! Breng samenhang, in de economische plannen om 
uitdagingen in het hele gebied op te lossen. 

Een groei van het toerisme in Giethoorn kan ook kansen voor de leefbaarheid van Giethoorn en de Weerribben-
Wieden bieden. Een langzame groei kan ook tot berusting leiden. De gemeente is zich ook bewust van de complexiteit 
van het gebied en de economische belangen die er mee zijn gemoeid. Goed om te zien dat er iemand is aangenomen 
om hier een rol in te pakken namens de gemeente. 

Opleesstuk, gebruikt op 16 mei 2017



Een mogelijke manier van leren van de genoemde steden is:
• Organiseer een Expert dag met de stakeholders en externe experts 
• Werk met elkaar aan een visie en stel de huidige visie daar waar nodig bij. 
• Deel met elkaar de oplossingen en bouw aan een gezamenlijk beeld over de toekomst van Giethoorn en de 

Weerribben Wieden.

De regionomie kan als onafhankelijke en belangeloze beweging hierbij een partner voor u zijn. De regionomie heeft 
pleidooi gehouden om dit actuele thema onder uw aandacht te houden en daagt u uit, om waar mogelijk een bijdrage 
te leveren in het proces.

We hebben voor u een geprinte versie over de regionomie, dit thema klaarliggen. Deze ontvangt u ook digitaal. Dank 
u voor de aandacht. Als het toegestaan is zal ik graag enkele vragen beantwoorden.

Dialoog met raadsleden en wethouders

VVD, de heer Stapel
Vat het inspreken samen als, u vraagt aan de Raad, College, gemeente, breng partijen bij elkaar en kom met een 
gedragen visie voor Giethoorn

Regionomie. de heer Hassing
Dat is correct, en organiseer het zo dat het hele gebied er voordeel van heeft

VVD, de heer Stapel
Is het hier van harte mee eens

PVDA, mevrouw Jongmans-Smit
Sluit zich aan bij de woorden van de heer Stapel en vraagt, heeft u het college hier zelf ook naar gevraagd om deze 
expertdag te organiseren of zegt u nee, u bent gewoon gestart om de raad te vragen het te organiseren

Regionomie, de heer Hassing
We hebben met verschillende mensen van de raad gesproken en divers stakeholders in het gebied gesproken en we 
konden nog niet ontdekken dat er een duidelijke visie is over de snelle ontwikkelingen in Giethoorn met elkaar het 
hoofd aan te bieden. We hebben individueel gesproken en het lijkt ons ook heel goed met de gesprekken voort te 
gaan. En ook om de raad in zijn geheel op de hoogte brengen over de kansen die wij zien voor het gebied en waar wij 
een bijdrage aan kunnen leveren, indien dat gewenst is.



BGL, de heer Bus
Als ik u goed begrijp geeft u aan er is nog geen masterplan voor de enorme groei. En als we daar allemaal individueel 
in kleine stapjes op reageren komt het niet goed, Er moet een brede visie voor de toekomst komen.

Regionomie, de heer Hassing 
Klopt, kijk niet alleen naar Steenwijkerland maar betrek ook de aansluitende gemeente en provincies er bij want het is 
zo groot en gaat om zulke grote aantallen dat moet je niet meer in je eentje willen oplossen.

D66, De heer van Dalen
Misschien om de vraag niet heel groot te maken en direct een masterplan te maken, bedoeld u dat u eerst een 
middag of een avond wilt organiseren over dit onderwerp om daarna te kijken hoe we hier mee verder kunnen, dat is 
volgens mij wat u bedoeld.

Regionomie, de heer Hassing 
Dat is correct, de expert dag die wij voor ons zien waarbij wij experts van buiten kort het woord geven over wat er in 
de wereld gebeurd, neem daar notie van en ga dan met zijn allen kijken welke oplossingen kunnen wij bieden voor 
deze stroom van gasten. De groei van het aantal gasten is niet meer te keren daar hebben gewoon mee te dealen 
straks en wij zouden het wel heel pijnlijk vinden als we straks de waarschuwingen die we hebben gezien van de 
steden die ik net genoemd heb, dat wij het hebben laten gebeuren. Dat is de reden dat wij menen hier te moeten 
staan.

De regionomie maakt op de korte termijn een afspraak met Wethouder Oosterveen over het organiseren van de 
expertdag. Heeft u nog opmerkingen of adviezen voor de regionomie dan horen wij dat graag.

Met vriendelijke groeten,

Regionomen
Anton Hassing en Raymond van Oers

Vervolgstap, realisatie van de expertdag


